

Referat fra Fællesarealgruppens møde den 13. marts 2016

Dato, tid og sted:	Søndag den 13. marts 2016 kl. 14-16 hos Trine i nr. 113. <i>Næste møde er: Søndag den 22. maj 2016 kl. 14-16</i>		
Deltagere:	Fremmødte: Trine, Louise, Pia, Ida, Marie, Caroline, Dorthe, Lisbeth <i>Afbud fra: Mika, Annette, Maise, Sarah, Laura, Thilde</i> <i>Udeblivelse: alle øvrige medlemmer</i>		
Mål for mødet:	Opfølgning på afdelingsmødet og planlægning af arbejdsdagen		
Ordstyrer:	Trine	Referent:	Dorthe
Punkt	Referat		Besluttet
1. Valg af referent 2. Valg af ordstyrer 3. Opfølgning og iværksættelse af igangværende projekter, samt fordeling af arbejdsopgaver. a) Cykelstativer. Herunder bestille endeligt gennem Domea. Indhente gravetilladelse fra	1. Dorthe blev valgt. 2. Trine blev valgt som ordstyrer. 3. A og B: Seks stativer kommer til at stå i fliser, resten står i grus. Vi skal have undersøgt hvad firmaet skal have for at etablere de 12 huller. Domea skal kontaktes for at få arbejdet igangsat. Vi skal derudover have indhentet en gravetilladelse fra Københavns Kommune. Trine kontakter Domea for afklaring og Pia indhenter det endelige tilbud fra Hitsa. Legeplads. Trine kontakter Monstrum og giver grønt lys og overlader dokumentation til Domea.		Se under referat

<p>KK, og nødvendig dok for føringsvej i terræn.</p> <p>b) Legeplads</p> <p>Herunder bestille endeligt gennem Domea.</p> <p>Indhente nødvendige tilladelser.</p> <p>c) Sandkasse</p> <p>Herunder forskellige drøftelser omkring design, rengøring m.m</p> <p>4. Drøftelse arbejdsopgaver til arbejdsdagen i slutningen af april.</p> <p>Herunder vedligehold af bord/bænke</p> <p>Evt. bygning af sandkasse. m.m.</p>	<p>C:Sandkasse: Vi bygger selv sandkassen. Der skal fiberdug i bunden. Mika og Marie udarbejder indkøbsliste, design og pris samt undersøger sikkerhedskrav.</p> <p>Men sandkassen kan ikke etableres før faldunderlaget er lagt. Sandkassen bliver bygget umiddelbart efter. Vi har forskellige beboere vi kan trække på– vi regner med at bygge i løbet af sensommeren. Mika og Marie er tovholdere. Vi afholder et sandkassemøde, hvor vi indkalder de der skal bygge.</p> <p>Vi kontakter renhold og beder om, at fejning omkring sandkassen hører med under fejetjansen. Vi skal eventuelt have indkøbt små koste til vedligehold af pladsen omkring sandkassen.</p> <p>4: Arbejdslørdag den 17.4.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Borde/bænke skal slibes, lappes (med træfyld) og males. (Pia og Caroline er tovholdere) - Anita skal kontaktes mht. arbejdsopgaver og tidsforbrug. To mand pr/bord (Trine kontakter Anita) - Rengøring af campingvognen (Trine) 3 voksne + børn - Mærkning af cykler (Ida, der kontakter bestyrelsen og politiet samt underretter beboerne om proceduren.) 4 personer <p>Indkøb af: Manillamærker eller gult tape, malertape, engangsklude, opvaskemiddel, træfylla, sort maling, 8 pensler og en rulle sandpapir. Mika eller Anette har eventuelt kontakt til byggefirma?</p> <p>På arbejdsdagen i efteråret vil vi gerne bygge trafiklys, benzinstander og optegne kørebane og hinkeruder. Maling af</p>	
---	---	--

5. Evt.	campingvognen. 5. Eventuelt: Referatet fra sidste møde blev godkendt. Punktet kom ved en fejl ikke med på dagsorden til dette møde.	
---------	---	--

Kommende møder

- Søndag den 22. maj 2016 kl. 14-16

Referater fra tidligere møder

Se referater m.m. på: <http://www.emblas.dk/faellesareal-gruppen>.